
Początek 20:00 
Proponowany porządek obrad przedstawia Ania. Wybór protokolanta: 
 
Ewelina: Uwaga: powinna być to osoba, która ma laptopa. 
 
Kostek: Ma laptopa. Zgłoszenie się na protokolanta. 
 
Rozpoczęcie dyskusji o wyborze przewodniczącego. 
 
Przemek: Propozycja wyboru kogoś spoza kandydatów na przewodniczących. 
 
Ania: Argumenty na rzecz wyboru na przewodniczącego osoby, która startowała na to 
stanowisko. 
 
Ewelina: Proponuje kandydaturę Filipa. 
 
Filip: Nie chce zostać przewodniczącym. 
 
Przemek: Argumentuje, że skoro dwoje kandydatów na przewodniczącego miało bardzo 
zbliżoną listę głosów (82 i 84) nikt z nich nie powinien zostać przewodniczącym. 
 
Rozmowa na temat sprawiedliwego rozdysponowywania stanowisk, refleksje 
politologiczne. 
 
Franek: Postuluje rozmowę – rozmowa wartością w demokracji. 
 
Przemek: Przekonuje do postawienia się w sytuacji drugiej osoby. 
 
Ania: Podnosi refleksję na temat funkcji przewodniczącego. 
 
Rozmowa o kolejności porządku obrad. 
 
Ania: Przedstawienie pomysłu na RSS. 
 
Ewelina: Informacja 
Julia: Aktywność 
Filip: Nauka 
Kostek: Sprawy zewnętrzne 
Franek: Kultura 
Przemek: Promocja 
 
Ania: Rozważania na temat modeli prowadzenia obszarów/sekcji.  
 
Rozmowa na temat różnicy między sekcjami i obszarami.  
Głos zabierał Przemek, Franek, Ewelina, Franek, Ania. 
 
Członkowie i członkinie RSS zgadzają się na kompromis nazewnictwa różnych dziedzin 
działalności i swoich stanowisk, jako koordynatorzy/ki sekcji. 
 



Rozmowa o komunikacji i konsultowaniu swoich działań ze studentkami i studentami.  
 
Kostek: Propozycja utworzenia zbioru dobrych praktyk komunikacji ze studentami i 
studentkami i ujednolicania formy komunikacji. 
 
Przemek: Uwaga: Jako jedyna osoba, która była do tej pory w ZSS, dzieli się swoim 
doświadczeniem. Życzy powodzenia w angażowaniu ludzi w działalność samorządową 
 
Ania i Franek: Żartobliwa rozmowa o zobowiązaniach integracyjnych. 
 
RSS: powołanie komisji regulaminowych. 
 
Ania: Rozpoczęcie rozmowy o pełnomocnictwie finansowym.  
 
Przemek: Pytanie do Ani po co jest pełnomocnik finansowy. 
 
Ania: Propozycja Julii na pełnomocniczkę finansową.  
 
Przemek: Propozycja Przemka na pełnomocniczkę finansową. 
 
Ania: Wiceprzewodniczący: propozycja Filipa.  
 
Filip: Argumenty na rzecz wyboru na wiceprzewodniczącego. Jestem człowiekiem 
kompromisu.  
 
Franek: Uwaga o potrzebie balansu między Wiceprzewodniczącym a Przewodniczącym, 
czyli rozdysponowaniu stanowisk pomiędzy obydwie grupy startujące w wyborach. 
 
Dyskusja o potrzebie balansu. Głos zabiera Filip, Przemek, Ania, Franek. 
 
[Przerwa 10 min.] 
 
Powrót do dyskusji nad stanowiskiem wiceprzewodniczącego/wiceprzewodniczącej. 
Dyskusja nad symbolami. Dyskusja nad aspektem genderowym. Dyskusja nad 
technicznymi aspektami pracy wiceprzewodniczącego/wiceprzewodniczącej.  
Propozycja kandydatury Filipa, propozycja kandydatury Eweliny, propozycja 
kandydatury Franka. 
 
Ania: Refleksja nad obserwowaniem pracy ZSS MISH jako członkini Komisji Rewizyjnej.  
 
Przemek: Refleksja o zarządzie Michała Pawłowskiego. 
 
Kontynuacja dyskusji. 
 
Dyskusja o Parlamencie i o możliwości wyboru parlamentarzysty spoza RSS.  
 
Ania: Podanie kazusu artes [Nie udało się tam wybrać do PSUW osoby spoza RSS – K.R.].  
 



Franek: Odwołanie się do rozmowy z przewodniczącym ZSS UW Kamilem Bonasem, 
który twierdził, że to możliwe. 
 
Ania: Propozycja utrzymania swojego mandatu w PSUW na wypadek wyboru jej na 
przewodniczącą.  
 
Przemek: Argument, że Ania deklarowała, że nie pójdzie do PSUW jeśli zostanie 
przewodniczącą. 
 
[Sprostowanie Ani: taka deklaracja nie miała miejsca. Zwrócono natomiast uwagę na to, 
że obie funkcje są ze sobą trudne do pogodzenia] 
 
Ania: Zwrócenie uwagi na różnicę w okolicznościach oraz przybliżenie sytuacji o 
różnych działaniach wewnętrznych odbywających się w PSUW. 
 
Dyskusja nad PSUW. 
 
[Przerwa 15 min] 
 
Powrót do dyskusji o parlamencie. Ania: pomysł z zapytaniem o wykładnie Komisji 
Prawno-Regulaminowej w celu upewnienia się, czy istnieje możliwość wyboru kogoś 
spoza RSS do parlamentu w przypadku jej rezygnacji. 
 
Propozycja Przemka: Franek do parlamentu, Ewelina jako wiceprzewodnicząca. 
 
Ania: Pyta o wizję Franka na parlament. 
 
Franek: Przedstawia swoją wizję. Chciałby się uczyć pracy w parlamencie. 
 
Julka: pytanie o to, czy gdyby wykładnia umożliwiłaby kandydaturę spoza. Np. Antka. 
 
Dyskusja o strategii jaką należy przyjąć aby jak najszybciej uzyskać wykładnię. 
 
Franek: Postulat balansu. Lepiej służyłby kolegium jako Wiceprzewo. 
 
Przemek: Refleksja o różnicy w głosach między Antkiem a Kasią. Antek byłby fajnym 
kandydatem. 
 
Ania: Refleksja na temat charakteru działań w parlamencie studentów UW. Parlament to 
trzcina drżąca.  
 
Franek: Refleksja na temat wybrania kandydatów (?) 
 
Ania: Przekonuje, że ma doświadczenie i mogłaby skutecznie działać w parlamencie. 
Podobnie jak Antek. 
 
Dyskusja o parlamencie. 
 
Ania: Refleksja na temat możliwości promocji MISHowców w samorządzie centralnym. 



 
Julia: Propozycja: Ewelina jako wiceprzewodnicząca, Antek – jeżeli może – parlament. 
 
Ania: Uwaga o dziurach w regulaminie. Osobiście dopuszcza możliwość Franka jako 
wiceprzewodniczącego. 
 
Filip: Propozycja: Ania przewodnicząca, Ewelina Wice, Franek parlament. 
 
Franek: Uważa, że wsparłby Anię jako wiceprzewodniczący. Twierdzi, że Ewelina nie 
chce być wiceprzewodniczącą. 
 
Ewelina: odniesienie się do doświadczenia Franka z poprzedniego roku pracy w 
samorządzie; podkreśla, że byłby dobrą osobą na stanowisku wiceprzewodniczącego. 
 
Kostek: Odniesienie się do doświadczenia z PSUW. Jest to nieprzyjazne miejsce dla osób 
bez doświadczenia w działalności samorządowej na poziomie centralnym. 
 
Julia: Uwaga: Jeżeli Ewelina bardzo nie chce, to oczywiście nie. 
 
Przemek: Uwaga: Antek byłby super w parlamencie. 
 
Julia: Wyrażenie potrzeby, żeby decyzje były podejmowane kolegialnie na wypadek 
wiceprzewodniczenia Franka, aby uniknąć hierarchizacji procesu decyzyjnego. 
 
Kostek: Prośba o przerwę. Zwrócenie uwagi na zaskoczenie pomysłem wyboru Franka 
do PSUW. 
 
[Przerwa 15 min.] 
 
Kontynuacja dyskusji nad wyborem wiceprzewodniczącej/wiceprzewodniczącego. 
 
Kostek: Prośba o przejście do głosowania z racji późnej godziny [ok 23:45] zgłoszenie 
kandydatury Eweliny i swojej. 
 
Przemek: Pytanie, dlaczego Franek nie mógłby być przewodniczącym.  
 
Franek: Uwaga o stawianiu pod ścianą. 
 
Julka: Polemika z uwagą Franka. Przedstawienie argumentów na rzecz kandydatury 
Eweliny oraz zwrócenie uwagi, że przecież w wyborach startowała z innej listy niż 
większość osób w RSS. 
 
Franek: Przedstawienie rozczarowania bezprzedmiotowymi negocjacjami. 
 
Filip: Uwaga o znaczeniu mandatu. 
 
Przemek: Uwaga o stawianiu pod ścianą. 
 



Franek: Po dyskusji i argumentach o ustępowaniu ze strony Przemka, Franka i Eweliny 
zachowanie pozostałych członków RSS jest nie fair. 
 
Ewelina: Uwaga: Skoro praktycznie wszyscy będą mieli w RSS takie funkcje, na jakie 
kandydowali w wyborach, to Franek również powinien móc mieć taką możliwość. 
 
Ania: Prośba o przejście do głosowania. 
 
Julka: Uwaga: W każdej chwili można zmienić 
wiceprzewodniczącego/wiceprzewodniczącą. 
 
Kostek: Uwaga o tym, że sam chętnie zagłosuje na Ewelinę. 
 
Ewelina: Zgłoszenie kandydatury Franka. 
 
Przemek: Prośba o przerwę. 
 
Julka: Pytanie do Eweliny czy wycofuje swoją kandydaturę. 
 
Ewelina: Nie wycofuje swojej kandydatury, uwaga o trzech kandydaturach. 
 
[Przerwa 15 min] 
 
Franek: Wycofanie swojej kandydatury. 
 
Przechodzimy do głosowania. 
 
Ewelina 7 głosów. 
 
Ewelina została wiceprzewodniczącą RSS MISH. 
 
Ania zgłasza siebie na stanowisko przewodniczącej. 
 
Przemek zgłasza siebie na stanowisko przewodniczącego. 
 
Głosowanie: 
 
Przemek: 3 głosy. 
 
Ania: 4 głosy. 
 
Ania została przewodniczącą RSS MISH. 
 
Rozmowa o uchwale i nazewnictwie sekcji/obszarów i 
przewodniczących/koordynatorki. 
 
Dyskusja nad charakterem sekcji/obszarów. 
 



Zgoda na to, żeby każdy mógł nazwać swoje stanowisko i obszar działalności wg 
własnego uznania. 
 
Franek: Uwaga: będę realizował swoje postulaty z kampanii wyborczej na stanowisko 
wiceprzewodniczącego w ramach sekcji kultury.  
 
[Nikt nie zgłasza sprzeciwu wobec tego postulatu] 
 
Głosowanie nad wyborem do komisji regulaminowych: 
 
Wszyscy kolejno wybrani liczbą 7 głosów.  
 
Ewelina Walczyna: przewodnicząca sekcji informacji. 
 
Franciszek Fortuna: przewodniczący sekcji kultury. 
 
Przemysław Wojenka: przewodniczący sekcji promocji. 
 
Julia Kondratowicz: koordynatorka obszaru aktywności społecznej i integracji. 
 
Filip Lubiński: koordynator obszaru nauki. 
 
Konstanty Ramotowski: koordynator do spraw zewnętrznych. 
 
Dalsze konsensualne ustalenia: Kandydatów/tki do Komisji skrutacyjnej wybiera RSS 
jeśli będzie ich więcej niż trzech, zgłaszają się na fb. 
 
Franek: Uwaga: Nie podoba mu się, że zostali postawieni pod murem po długiej dyskusji. 
Potrzeba szacunku i zrozumienia. Nadzieja na lepszą przyszłość. 
 
Przemek: Nie chce współpracy w takiej formie. 
 
Koniec obrad godz. 00:30. Gratulacje dla wybranych wiceprzewodniczącej i 
przewodniczącej. 


